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Vergaderingen, samenstelling 
In 2010 is de raad 7 keer bijeen geweest. Een deel van iedere vergadering is de heer N. Peelen, voorzitter van de Raad 
van Bestuur, aanwezig voor overleg en voor informatie. 
Om praktische redenen is in 2010 gewerkt met een duo-voorzitterschap door de dames D. Dix en G. Fenstra. Begin van 
het jaar heeft de heer J. van Eck het secretariaat overgedragen aan ondergetekende. Aan het einde van het jaar hebben 
na vele jaren trouwe "dienst" de heren J. van Eck en P. van der Neut van de CFA afscheid genomen. De raad zal beide 
heren missen en vooral ook hun deskundige inbreng en betrokkenheid: van harte dank! 
 
Onderwerpen, adviezen 
Een diversiteit aan onderwerpen is de revue gepasseerd: zowel informatief als voor advies. Alvorens een advies uit te 
brengen beoordeelt de CFA de aanvraag op financiële aspecten en gevolgen voor cliënten. Positief is geadviseerd voor: 
- de notitie Doelgroepenbeleid, als kader voor een goede onderlinge afstemming cliënten - wonen - zorg en 

begeleiding; 
- wonen/vastgoed: project Hart van Lombok, Ruwinkel, De Stegel; 
- projectplan Zorg voor Vrijheid als voorbereiding op de te verwachten invoering van de wet "Zorg en Dwang". 
Door de CFA is verder uitvoerig gesproken over: 
- Begrotingsperikelen/bezuinigingen 2011, gezien de complexiteit van de plannen en de vraag of de directe zorg 

werkelijk buiten schot blijft, heeft de CFA zich onthouden van advies, wel is een ongevraagd advies uitgebracht om 
een extern deskundige aan te trekken; 

- de Productdefiniëring en Tarieflijst 2011, deze krijgen in 2011 een positief advies, nadat enkele vraagpunten 
beantwoord zijn en aangepast; 

- de Zakgeldregeling, die n.a.v. vragen vanuit de achterban over onduidelijkheden opnieuw op de agenda geplaatst is 
en in 2011 door de CFA geëvalueerd zal worden. 

 
In 2010 is de CFA geïnformeerd over zaken als financiën + begroting + jaarrekening, veiligheid (jaarlijks), begeleiding 
ouderen, kwaliteitszorg, wel-en-wee woonvoorzieningen (vertrouwelijk), sociaal netwerk. Vanwege enkele principiële 
juridische vragen is de nieuwe dienstverleningsovereenkomst op de agenda voor 2011 geplaatst voor nader overleg. 
 
Jaarlijks overleg met Raad van Toezicht (RvT) 
Dit keer zijn vanuit de CFA als gesprekspunten ingebracht: bezuinigingen 2011 en communicatie. De zorgen die bij de 
CFA bestaan nl. de (negatieve) gevolgen van deze bezuinigingen voor de directe zorg zijn nader toegelicht. Dit betreft 
eveneens de communicatie naar cliënten en naar 1e contactpersonen: gebeurt dit niet of onvolledig of niet tijdig, dan 
beïnvloedt dat negatief de kwaliteit van de zorg. Het was goed te ervaren dat de RvT de zorgen van de CFA deelt. 
 
Vacatures Raad van Toezicht (RvT) en Raad van Bestuur (RvB) 
Vanaf mei 2010 is de heer J. Bos lid van de RvT op voordracht van de CFA en de Centrale Cliëntenraad. De CFA heeft 
een bijdrage geleverd bij de vervulling van twee vacatures binnen de RvB door het vertrek van mevr. M. Euverman, 
directeur zorg, en het a.s. vertrek van de heer N. Peelen. 
 
Contacten met de achterban 
Maart 2010 heeft de jaarlijkse achterban-bijeenkomst plaats gevonden. Voor 1e contactpersonen en voor de CFA een 
belangrijk gebeuren voor onderlinge informatie- en gedachte-uitwisseling. Het verslag is aan alle aanwezigen en 
belangstellenden toegestuurd. 
Via enkele korte stukjes in "Abrona in Perspectief" kon de CFA zijn achterban informeren. M.i.v. 2011 verschijnt dit blad 
niet meer en zal de communicatie anders gaan, in ieder geval via de website van Abrona. 
 
Tenslotte 
Door bezuiniging en regelgeving van de overheid staat de kwaliteit van zorg en wonen onder druk. Toch hoopt de CFA 
met hulp en informatie van de achterban en binnen de gegeven speelruimte een wezenlijke bijdrage te kunnen leveren 
aan het behoud en zo mogelijk aan de verbetering van de kwaliteit van de zorg bij en door Abrona. 
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